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در جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان مطرح شد

گلایه شدید فعالان اقتصادی از افزایش قیمت برق/ امنیت روانی تولیدکنندگان از بین رفته
است

بیست و یکمین جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان با حضور اعضا برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی، در این نشست عنوان کرد: تغییرات مدیریتی در سطح استان در حال انجام است، خوشبختانه

افراد با انگیزه و پرتوان وارد میدان شده اند و امیدواریم شاهد رونق اقتصادی استان در این دوره باشیم.

وی در ادامه با انتقاد از قطع برق صنایع و تغییرات قیمتی برق اظهار کرد: متأسفانه قیمت برق از چند ماه گذشته تغییر داشته؛ اما این موضوع اطلاع رسانی نشده بود، در مباحث

مالیاتی نیز نمونه این موارد دیده می شود، با این اوضاع هیچ امنیت روانی برای فعالان اقتصادی وجود ندارد و آنها همواره در فشار و استرس هستند.

کشانی ادامه داد: سه ماه تابستان صنایع با مشکلات متعددی در خصوص ناترازی انرژی روبرو بودند، حالا نیز قبض برق با افزایش چشمگیر اعمال شده است، این موارد می تواند

امنیت روانی و سرمایه گذاری را خدشه دار کند و معضلات زیادی ایجاد کند، البته از طریق معاونت حقوقی ریاست جمهوری پیگیر رفع مشکلات هستیم.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان تصریح کرد: هیئت اقتصادی و شرکت های توانمند اصفهان در نمایشگاه جیتکس امسال حضور پررنگ و مؤثری داشتند و امیدواریم اخبار خوب حضور

هیئت اقتصادی اصفهان در این نمایشگاه را هر چه زودتر بشنویم. در اردیبهشت ماه سال آینده میزبان ۵۵ کشور مسلمان در حوزه گردشگری سلامت خواهیم بود که می تواند

دستاوردهای خوبی برای اصفهان به همراه داشته باشد.

در ادامه اصغر اخوان مقدم، عضو هیئت نمایندگان و رئیس کمیسیون بهبود محیط کسب وکار اتاق بازرگانی اصفهان اظهار کرد: با توجه به افزایش ناگهانی تعرفه برق و مصوبه

وزیر که خلاف آیین نامه اجرایی ماده ۲۴ قانون بهبود محیط کسب وکار است، دراین خصوص اعتراض جدی اتاق بازرگانی اصفهان و درخواست توقف مصوبه به وزیر نیرو طی نامه

ای اعلام شد.

وی ادامه داد: از مهم ترین اقدامات هفته گذشته کمیسیون بهبود محیط کسب وکار می توان به مکاتبه با معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه وبودجه کشور در خصوص

تمدید قانون تسهیل تکالیف مودیان، مکاتبه با رئیس کمیسیون مالیات، کار و تأمین اجتماعی اتاق ایران در خصوص مشکلات تأمین اجتماعی فعالان اقتصادی، مکاتبه با رئیس

مرکز ملی پایش بهبود محیط کسب وکار وزارت اقتصاد در خصوص مشکلات شرکت شهرک ها برای طرح در جلسه هیئت مقررات زدایی کشور، مکاتبه با معاون حقوقی رئیس

جمهور در خصوص مشکلات عدم رعایت ماده ۲۶ قانون تأمین اجتماعی توسط سازمان تأمین اجتماعی، مکاتبه با وزیر اقتصاد در خصوص بند س قانون بودجه کشور و ارائه

پیشنهاد برای حل مشکلات فعالان اقتصادی، مکاتبه با بیمه های خصوصی در خصوص ارسال طرح های بیمه ای جایگزین تأمین اجتماعی اشاره داشت.

رئیس کمیسیون بهبود محیط کسب وکار اتاق بازرگانی اصفهان گفت: همچنین در این مدت پیگیری تمدید مدت زمان تکمیل اظهارنامه های ارزش افزوده و مالیاتی در سامانه

مودیان که این موضوع علاوه بر تمدید در اردیبهشت و فروردین برای ماه های خرداد و تیر نیز مجدد تمدید شد، انجام گرفت، برگزاری نشست تخصصی بررسی مشکلات فعالان

اقتصادی استان در خصوص سامانه مودیان و تهیه بسته مشکلات، ارسال به اتاق ایران و طرح در جلسه کمیسیون مالیات اتاق ایران با حضور نمایندگان سازمان امور مالیاتی کشور

و رفع بخش زیادی از آن ها، پیگیری دریافت پیش نویس شرایط عمومی پیمان از سازمان برنامه وبودجه و طرح شکایت به معاون حقوقی رئیس جمهور، بررسی مشکلات تأخیر

در صدور مجوزهای کسب وکار توسط دستگاه های اجرایی در استان و ارجاع به شورای گفتگو که در جلسه شورای گفتگو طرح و مصوباتی در مورد آن، بررسی مشکلات فعالان

اقتصادی در خصوص قانون کار و تأمین اجتماعی، برگزاری جلسات کارشناسی برای تهیه بسته پیشنهادی برای رفع انحصارگری تأمین اجتماعی و مشکلات آتی آن، بررسی پیش

نویس بخشنامه حقوق فعالان اقتصادی در مواجهه با قوانین و مقررات و ارائه پیشنهادات، بررسی آخرین گزارش پایش بهبود محیط کسب وکار و علل سقوط رتبه استان اصفهان

در این شاخص نیز سایر فعالیت های این کمیسیون در مدت اخیر است.

محمدرضا برکتین، عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز عنوان کرد: همه ما خبر داریم ناترازی وجود دارد و همه باید تلاش کنیم این مشکل به بهترین شکل ممکن

مدیریت شود، بی عدالتی در توزیع برق میان صنایع وجود دارد؛ لذا باید تدبیری برای این موضوع به وجود آید، نیاز است بر مبنای عدالت رفتار شود.

وی ادامه داد: تلاش داشتیم با مدیران جلساتی داشته باشیم و موارد را پیگیری کنیم، اما متأسفانه پاسخگو نیستند و دغدغه صنعت و تولید ندارند. شرایط کشور خاص است؛ اما

از دستگاه های نظارتی درخواست داریم به موارد مرتبط با صنایع نیز نگاه ویژه داشته باشند. تا شاید برخی مسائل حل شود.

محمدرضا رجالی، عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز عنوان کرد: مدیریت قطع برق باید به گونه ای باشد که کمترین خسارت به صنایع وارد شود، از طرفی نوسانات

قیمتی و غیر قابل پیش بینی بودن اقتصاد شرایط را برای فعالان اقتصادی دشوار کرده است.

وحید فولادگر، عضو هیئت نمایندگان و رئیس کمیسیون اقتصاد دانش بنیان اتاق بازرگانی اصفهان در خصوص فعالیت های این کمیسیون در خصوص نمایشگاه جیتکس، اظهار

کرد: شرکت های دانش بنیان منتخب اصفهان شامل کلان داده پویان نوین، دیده پردازش هوپاد، محرکه گستر آرشید (مگاشید) در این نمایشگاه حضور پرقدرتی داشتند، روند

فراخوان، ارزیابی، داوری و انتخاب سه شرکت دانش بنیان برتر انجام شد و سپس آموزش و توانمندسازی آنها شکل گرفت.

وی افزود: در حاشیه برگزاری نمایشگاه، جلسه ای با نهادهای مختلف حمایتی و تجاری سازی کشورها به ویژه نهادهای مستقر در دبی برای استفاده از مدل های شتاب دهی برای

تجاری سازی فناوری با هدف بهره گیری در طراحی هاب تجاری سازی فناوری های تولید شده در استان اصفهان برگزار شد.

فولادگر تأکید کرد: همچنین مذاکره با معاون وزیر ارتباطات و رئیس کارگروه کمیسیون اقتصاد دانش بنیان، تحول دیجیتال سازمان برنامه وبودجه کشور در خصوص مزیت استان

اصفهان در تولید فناوری، ضرورت ایجاد هاب تجاری سازی خارجی فناوری های دیجیتال استان اصفهان در دبی شکل گرفت. همچنین نشست با سرکنسول و رایزن اقتصادی

کنسولگری ایران در دبی و بازدید از پارک فناوری شارجه امارات انجام شد.
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مژگان ایزدی، عضو هیئت نمایندگان و رئیس کمیسیون گردشگری، صنایع دستی و فرش اتاق بازرگانی اصفهان نیز در خصوص مهم ترین اقدامات این کمیسیون در یک سال اخیر

عنوان کرد: برگزاری همایش تخصصی میراث ناملموس در اصفهان با حضور نمایندگان یونسکو از ۱۵ کشور دنیا در اصفهان؛ پیگیری موضوع خرید هواپیما، تأسیس ایرلاین

اصفهان، بازدید هیئت نمایندگان به اتفاق فعالین صنعت گردشگری از نمایشگاه بین المللی گردشگری ازمیر و تفاهم بین دو شهر اصفهان و ازمیر پیرامون برگزاری نمایشگاه های

مشترک، امکان تحصیل دانشجویان ایرانی با تسهیلات ویژه در دانشگاه اکونومی و پیگیری خط هوایی اصفهان -ازمیر، برگزاری جشنواره قالی فاخر توسط اتاق بازرگانی اصفهان به

عنوان دبیرخانه دائمی جشنواره با محوریت کمیسیون گردشگری فرش و صنایع دستی اتاق بازرگانی اصفهان، داوری ۱۵۰ فرش دستباف فاخر ارسالی از کل کشور و انتخاب ۷ فرش

برتر در رسته های تخصصی و ارائه ۴۴ فرش فاخر در بیست و ششمین نمایشگاه فرش دستباف اصفهان، حضور در نمایشگاه گردشگری سلامت شیراز، حضور در نمایشگاه بین

المللی گردشگری تهران بخشی از فعالیت های کمیسیون در مدت اخیر است.

وی افزود: برگزاری میزگرد تخصصی گردشگری در اجلاس ۳ روزه اتاق های بازرگانی عضو مجمع گفتگوی همکاری آسیا ACD با حضور بیش از ۲۰ کشور، برگزاری همایش هفته

صنایع دستی با حضور معاون وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، حمایت از دومین جشنواره استعدادیابی هنری با پیوند گردشگری، دعوت کمیسیون گردشگری اتاق

بازرگانی اصفهان از اساتید و زبان آموزان ادبیات فارسی میهمانان بنیاد سعدی تهران در اصفهان، بخشی از فعالیت های گسترده این کمیسیون است، همچنین گردهمایی تور

اپراتورهای جهان به میزبانی اصفهان نیز در آینده نزدیک انجام برگزار شد.

در ادامه، حمیدرضا امیدان، دبیرکل اتاق بازرگانی اصفهان گزارشی کمی و کیفی از روند فعالیتهای اتاق در یک ماه گذشته ارائه کرد.
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